



الخليج للملاحة القابضة ش م ع
Gulf Navigation Holding PJSC

Date: 8/11/2014

To: Dubai Financial Market-Disclosure Dept.

Attention: Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer (COO), Head of Operation Division.

CC: Securities and Commodities Authority
Sub: Disclosing Results of Board Meeting

We would like to inform you that the Board of Directors of Gulf Navigation Holding (PJSC) had their meeting on 8th November 2014 at 12:00 pm, and the Board of Directors discussed the financial statements of Q3/2014 and approved it, as the company declared making a profit in the third quarter for the year 2014 of about AED 3.3 Mn. The total nine months profit is AED 7.03 Mn, also the Board of Directors reviewed and follow up the activities related to the Company's Business.

التاريخ: 2014/11/8

إلى السادة: سوق دبي المالي - قسم الإفصاح

عناية السيد: حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات -
رئيس قطاع العمليات .

نسخة إلى السادة: هيئة الأوراق المالية والسلع

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس الإدارة

نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع) قد عقد اجتماعه بتاريخ 8 نوفمبر 2014 في تمام الساعة 12:00 مساءً، وقد قام مجلس إدارة الشركة بمناقشة واعتماد البيانات المالية للربع الثالث للعام 2014 والموافقة عليها وتعلن الشركة بأنها حققت أرباحاً في الربع الثالث لهذا العام حيث بلغت 3.3 مليون درهم، وبذلك تكون أرباح التسعة أشهر هي 7.03 مليون درهم. كما قام المجلس بالنظر ومتابعة سير أعمال الشركة.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام

Yours sincerely

Mr. Hazza Baker A Qahtani
Chairman of the Board
Gulf Navigation Holding Company (PJSC)